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Zápisnica zo zasadnutia MsZ 

konaného dňa 30. januára 2024 

 

 

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta  

Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu 

Mgr. Anetta Kalapos, hl. kontrolór mesta 

        

Poslanci :        Pavol Koči 

                        Gejza Tipcsák 

  Mgr. Norbert Demeter 

  Zoltán Kövér 

                    Eva Kissová 

                       Mgr. Tibor Mészároš 

                       Zita Baloghová 

                        

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 
Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor mesta Ing. Viktor Palko, MBA, ktorý 

skonštatoval, že je prítomných 7 poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania schopné. 

Predložil program rokovania MsZ  a požiadal poslancov o schválenie programu rokovania 

v predloženom znení s tým, že bod č. 4 sa bude prerokovávať neverejne v zmysle rokovacieho 

poriadku mesta, nakoľko sa budú prejednávať informácie chránené osobitným predpisom . 

 

Prítomní poslanci schválili predložený program rokovania MsZ v Čiernej nad Tisou.  

 

(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Eva 

Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, Pavol Koči; proti – 0 poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 

poslancov) 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 
 

Za zapisovateľa určuje:    Mgr. Nikoletta Dobosová  

 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje:   Gejza Tipcsák 

 Eva Kissová 

                                                                                    

                                                                                        

   

 

(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Eva 

Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, Pavol Koči; proti – 0 poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 

poslancov) 
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3. Schválenie návrhovej komisie 

 
 

Návrhová komisia:     Mgr. Tibor Mészároš 

       Mgr. Norbert Demeter 

       Zoltán Kövér 

 

(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Eva 

Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, Pavol Koči; proti – 0 poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 

poslancov) 

 

 

 

4. Návrh na urovnanie sporu 13C25/2008, 10CPR/1/2012, 6C/176/2013 

 
Primátor mesta požiadal náčelníka MsP a verejnosť o opustenie rokovacej sály, nakoľko 

bod č. 4 rokovania v zmysle rokovacieho poriadku vyhlásil za neverejný. 

 

Primátor mesta  informoval MsZ o aktuálnom stave súdnych sporov medzi mestom Čierna 

nad Tisou a p. K. Némethovou, ktoré sa týkajú nezákonného rozviazania pracovného pomeru 

z r. 2002 a požiadal prítomného právneho zástupcu mesta o doplnenie informácií týkajúcich sa  

týchto súdnych sporov, ako aj ich doterajšieho priebehu a o prípadných možných negatívnych 

dopadoch na financie a chod mesta, zabezpečenie základných potrieb a služieb obyvateľstvu. 

Ďalej primátor mesta informoval o hrozbe exekúcií z titulu už právoplatných súdnych 

rozhodnutí voči mestu.  

Následne  právny zástupca JUDr. Pandy prevzal slovo.  Informoval o priebehu a aktuálnom 

stave týchto súdnych sporov a potvrdil primátorove slová o hroziacich exekučných konaniach, 

ktoré výrazne môžu  zasiahnuť do chodu mesta. Na základe týchto skutočností navrhol MsZ 

schváliť Dohodu o urovnaní čím skôr,  aby sa predišlo ďalšiemu navyšovaniu  konečnej sumy 

o úroky z istiny. 

Po prejednaní a prediskutovaní všetkých náležitostí a pripomienok, resp. návrhov 

prítomných poslancov MsZ, primátor mesta požiadal návrhovú komisiu o prečítanie návrhu 

uznesenia, ktorý tvorí prílohu tejto zápisnice. Po prečítaní návrhu uznesenia požiadal MsZ 

o hlasovanie. 

 
Prítomní poslanci jednohlasne schválili  Dohodu o urovnaní  podľa predloženej 

prílohy tejto zápisnice, ktorú tvorí Návrh na urovnanie sporu 13C25/2008, 10CPR/1/2012 

a 6C/176/2013. 

 
  (Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Eva 

Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, Pavol Koči; proti – 0 poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 

poslancov) 
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5.  Stanoviská komisií 

 
Primátor mesta od bodu č. 5 vyhlásil rokovanie za verejné.  

 
1) Stanovisko Komisie pre životné prostredie a verejný poriadok pri MsZ predložil 

predseda komisie Pavol Koči a tvorí prílohu zápisnice. 

 

 

p. Tipcsák sa vyjadril k situácii na ul. Zimná 100  – bývajú tu neprispôsobiví občania, 

pred bytovým domom je neustále neporiadok - odpad, potkany ... Ostatní vlastníci  bytov to 

tolerovať nemusia, môžu podať žalobu. Vypratanie bytu je možné len cestou súdu a preto je 

potrebná aj spolupráca Mestskej polície – čím viac ohlásení, záznamov, ktoré neskôr poslúžia 

ako podklady na súd. 

 Primátor mesta dodal, že situácia mu je známa, už aj uskutočnil stretnutia s ostatnými 

vlastníkmi bytov a správkyňou. Informoval ich , že konzultoval v tejto veci s náčelníkom MsP 

aj s právnym zástupcom, ktorý  potvrdil, že je potrebné čo najviac ohlásení-úradných záznamov 

na polícii aby sa mohlo následne pristúpiť k ich vyprataniu súdnou cestou.   

 

Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko Komisie pre životné prostredie 

a verejný poriadok pri MsZ Čierna nad Tisou. 

 

Prítomní poslanci ukladajú úlohu  Mestskej polícii v zmysle § 2 odst. 1 zákona č. 

564/1991 Zb. o obecnej polícii, aby chovatelia psov počas venčenia odstránili exkrementy 

z verejných priestranstiev. Ďalej ukladajú Mestskej polícii monitorovať založenie 

nelegálnych skládok v katastrálnom území mesta;  páchateľov riešiť podľa platnej 

legislatívy. Termín:  ihneď. 

 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Eva 

Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, Pavol Koči; proti – 0 poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 

poslancov) 

 
2) Stanovisko Bytovej a sociálnej komisie pri MsZ predložila predsedníčka komisie Eva 

Kissová a tvorí prílohu zápisnice. 

 

Primátor mesta dodal k bodu č. 3 stanoviska komisie (problematika neplatičov – 

neoprávneného užívania bytov), že ak  výzve na vypratanie bytu nevyhovejú, túto problematiku 

je možné riešiť už len  cestou súdneho rozhodnutia o deložovaní. Navrhol stretnutie – 

konzultáciu podrobností v tejto veci s právnym zástupcom. 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko Sociálnej a bytovej komisie pri MsZ 

Čierna nad Tisou. 

 

 

6. Rôzne 

 
Primátor mesta pripomenul akciu, ktorá sa uskutoční 10. februára – Súťaž vo výrobe klobás 

a zabíjačkových špecialít. Akcia začne o 8,00 hod., o 10,00 hod. vystúpi kapela z Humenného, 

okolo 13,30 hod. vyhodnotenie súťaže. Dodal, že sa doteraz prihlásilo 17 mužstiev. Budú 
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zabezpečené stoly aj stany, každé mužstvo dostane po  3 kg mäsa. Podobne ako aj minulý rok 

sa bude rozdávať varené víno a  horúci čaj pre deti. 

 

p. Tipcsák sa dotazoval ohľadom vyplácania financií MFK Čierna nad Tisou o. z. na rok 

2024. 

Primátor mesta odpovedal, že v roku 2024 pre MFK Čierna nad Tisou o. z.  nebolo 

vyplatené doteraz nič, nakoľko ešte neprebehla kontrola vyúčtovania poskytnutej dotácie na 

rok 2023. 

 

p. Tipcsák chcel ďalej poukázať na situáciu  na ZUŠ v ČnT: 

V porovnaní  napr. s   Kráľ. Chlmcom : 

Čierna nad Tisou   má cca. 160 žiakov a 12 učiteľov a Kráľ. Chlmec má  500 žiakov a 20 

učiteľov a v ČnT predsa len nie je taká úroveň absolventov . 

 

Primátor mesta dodal, že učitelia ZUŠ nie sú zamestnaní na plný úväzok;   3 sú na plný 

úväzok a ostatní na čiastočné úväzky, takže toto porovnanie nie  je relevantné. Keď  sa spočítajú 

úväzky, tak by bolo  dokopy z 12 zamestnancov  cca. 6 na plné úväzky. 

p. Kissová ako bývalá zamestnankyňa ZUŠ tiež potvrdila, že väčšina zamestnancov 

ZUŠ nie je na plný úväzok a tiež dodala, že financie pre ZUŠ závisia od počtu žiakov. 

Prednosta MsÚ skonštatoval, že dôležitým ukazovateľom je výška dotácie zriaďovateľa 

na 1 žiaka v školskom zariadení - ZUŠ financuje cez mesto štát  v závislosti od počtu žiakov, 

teda mesto nie je ani v pluse ani v mínuse, čo sa týka financií. 

 

Ďalej p. Tipcsák  upozornil na potrebu dať do poriadku terén za telocvičňou po 

stavebných prácach na dvore MŠ. 

Primátor mesta súhlasil,  samozrejme terén sa upraví, len doposiaľ to sťažovalo počasie, 

mrazy.  

 

 

 

    7.   Záver 
 

Keďže viacej pripomienok zo strany poslancov nebolo, primátor mesta ukončil 

rokovanie MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť. 

 

 

 

Ing. Peter Brázda, PhD.                 Ing. Viktor Palko, MBA 

     prednosta MsÚ                primátor mesta 

 

 

Overovatelia:   Gejza Tipcsák 

 

                         Eva Kissová 

 

 

  

Zapísala: Mgr. Nikoletta Dobosová 


